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Styrelsen:  
Styrelsen har under verksamhetsåret genomfört sju protokollförda styrelsemöten inklusive det 
konstituerande mötet som genomfördes 2024-02-27. Under det gånga verksamhetsåret sak-
nat en suppleant för att styrelsen skulle varit fulltalig. Anledningen till att denna post inte har 
kunnat fyllas är sannolikt att vår ras inte är så stor och att det totala antalet medlemmar som 
tillhör lokalområdet inte är så numerärt stort. Det numerärt lilla antalet medlemmar i 
kombination med lokalområdets geografiska spridning gör det svårt att hitta de personer som  
möjligen kan vara intresserade av att engagera sig. Dessutom saknas det två revisors-
suppleanter.  
 
Förutom årsmötet har två medlemsmöten genomförts. Ett av mötena genomfördes i samband 
med Degeberga-veckan under vecka 31. Mötet förväntades dra fler deltagare då många av 
våra medlemmar var samlade. Det andra medlemsmötet genomfördes 2024-12-08 i Lund. 
Mötet kombinerades med förevisning och prova på-möjlighet vad gäller specialsök. Till 
evenemanget hade Stellan Carlsson och Felicia Ljunggren bjudits in.   
 
 

Representation:  
SBK Skånedistriktet har avhållit distriktsmöten 2024, men lokalklubben har valt att inte delta 
vid dessa då rasklubbarna fråntagits all möjlighet att påverka, genom att ta bort rösträtten. Vårt 
deltagande innebär därför bara en lyssnarfunktion.   
 
Lokalklubben har deltagit vid samtliga LO-forum med en eller flera representanter från 
styrelsen. Södra har funnit att forumet fyller en viktig funktion och har på ett positivt sätt knutit 
ihop de olika lokalområdena med huvudstyrelsen på ett mycket bra sätt.  
 

 
Utställning:  

Under det gångna verksamhetsåret har lokalområdet genomfört officiell utställning för dober-
mann. Årets utställning var ett samarrangemang med Svenska Collieklubbens Södra Lokala 
Aktivitetsområde. Samma dag genomfördes i vanlig ordning även en inofficiell utställning för 
samtliga övriga raser. Till årets utställning var domare Kevin Young, Skottland inbjuden att 
döma och till denna utställning hade 29 dobermann och 27 collie anmälts.  
 
Bästa valp: Caramanta Corazon v Amaya Amore (ägare Mia Lange) 
BIR: KORAD C.I.E SV-24 Vivat De Vinko Velvet Flower (ägare Marie Naumann Carpenter) 
BIM: KORAD SDV-23 C.I.E BH Swedish Pride Caliandro (ägare Marie Naumann Carpenter) 
Bästa avelsklass: The Notorious Del Nasi (ägare Anna Persson och Andreas Hansen) 
Bästa uppfödarklass vanns av Kennel Lealine´s (uppfödare Anna Persson och Andreas 
Hansen).  
 
Som domare för den inofficiella utställningen hade en av vårt lands nytillskott till domarkåren 
My Wendel bjudits in. Hon hade fått hela 78 anmälda hundar av ett stort antal raser att bedöma.  

 
 
Exteriörbeskrivning: 
I samband med det nästan veckolånga rasarrangemanget fanns det möjlighet att få sin 
dobermann exteriörbeskriven. Totalt hade sju dobermannägare tagit tillfället i akt att låta 
exteriörbeskrivare Marie Wiklund beskriva deras hundar och alla de deltagande hundarna fick 
godkänd exteriör för korning. 
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Tävling:  

Rasarrangemanget i Degeberga avslutades i vanlig ordning med en officiell lydnadstävling. 
Efter förfrågan från huvudstyrelsen tackade lokalområdet ja till att denna tävling även i år skulle 
ha status som rasmästerskap. Tävlingen omfattade startklass och lydnadsklass 1.   
 
Totalt deltog tio hundar i startklass varav två dobermann och sju hundar i lydnadsklass 1 där 
det också var två startande från vår egen ras. Till att döma årets tävling hade Dennis 
Söderkvist bjudits in att döma startklass och Anna-Kerstin Svensson att döma Lydnadsklass 
1. I vanlig ordning ställde Marie Carlsson upp som tävlingsledare.   
 
Bästa dobermann och vinnare i startklass blev Sabina Björk med Anna von Bergseite och på 
en åttonde plats placerade sig Carl Wetter med Dobforsport Ebba. I lydnadsklass 1 var det 
Sara Åkerström med Dobvoyage Quattro som blev bästa dobermann med en andraplacering 
och på sjätte plats placerade sig Anneli Rolfsson med Dobvoyage Miss Decibel 
 
Vinnare av 2024 års rasmästerskap i lydnad blev Anna von Bergseite med förare Sabina 
Björk  
 
Övriga deltagare i rasmästerskapen var: 

- Dobvoyage Miss Decibel, förare Anneli Rolfsson 
- Dobforsport Ebba, förare Carl Wetter 
- Dobvoyage Quattro, förare Sara Åkerström 

 

 
WIP (webb, info och PR):  
 
Hemsidan tillsammans med Facebook har som tidigare varit klubbens kanal ut till våra 
medlemmar och övriga som har ett intresse av vår ras. Kanalerna har tjänat till att marknads-
föra och skapa intresse för de aktiviteter klubben har kunnat erbjuda både medlemmar och 
övriga dobermannägare.  
 
Arbetet med att skapa en tilltalande och tydlig hemsida som påbörjats under tidigare år vilket 
Sara Englund fortsatt med även det gångna året. Klubben har i den mån det varit möjligt försökt 
hålla hemsidan uppdaterad, för att ge våra medlemmar den senaste informationen från Södra 
Lokalområdet. En levande hemsida är i mångt och mycket beroende av att vi alla i klubben 
hjälper till att bidraga med inlägg.  
 

 
Aktiviteter:  

 
Workshop: 
I samband med årets första arrangemang som var årsmötet, hade Jörgen Thynell bjudits in. 
Temat var ”Lär känna din hund” och arrangemanget genomfördes som interaktivt föredrag där 
deltagarna hade möjlighet att delta aktivt med sin hund för att lära sig läsa och kommunicera 
med den.  
 
Mentalbeskrivning hund (MH) och Mentaltest (MT): 
Södra har under det gångna året inte levt upp till målsättningen att genomföra både MH och 
MT utan endast MT. 
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MT 
I början av sommaren, den 15 juni, genomförde lokalområdet MT för dobermann. Till detta 
hade totalt åtta hundar anmälts, varav fem från vår egen ras. Då det fanns ytterligare tre platser 
kvar erbjöds dessa till andra raser. Av de fem dobermann som genomgick testet blev tre 
godkända. Arrangemanget genomfördes i samarbete med Tollarps Brukshundklubb och med 
Ingrid Lindfalk och Lennart Axelsson som domare samt Gunilla Oskarsson som testledare.  
 
Degebergaveckan: 
Traditionsenligt genomfördes lokalområdets största evenemang under vecka 31, den s.k. 
Degebergaveckan. Evenemanget är öppet för alla SDK-medlemmar i landet. Veckan har 
innehållit träningsläger med inriktning mot IGP och allmänlydnad, samt nytt för i år var 
tävlingslydnad. Det visade sig finnas ett stort intresse av tävlingslydnad, vilket ledde till att 
denna grupp fylldes på bara några dagar.  
 
Instruktörer för de olika grupperna var Jakob Salvén Halttunen som ledde planskydd för IGP, 
Patrik Haak som tog sig an gruppen för allmänlydnad och Madeleine Dahlgren som ledde 
gruppen för tävlingslydnad.  
 
På kvällen efter utställningsdagen genomfördes en gemensam grillsupé dit många av SDK:s 
medlemmar hade sökt sig. Tanken med supén är att ytterligare försöka förstärka gemens-
kapen mellan oss med samma intresse och att på så sätt skapa kontakter inom och över 
lokalområdesgränserna.  
 
Förutom lägeraktiviteten genomfördes som nämnts tidigare utställning officiell och inofficiell, 
exteriörbeskrivning samt lydnadstävling under veckan.  
 

Sammanfattning:  
Det gångna årets genomförda arrangemang har enligt styrelsens uppfattning varit mycket 
lyckade och trots det omfattande arbetet som det innebär att driva runt en förening och dess 
aktiviteter med ett begränsat antal deltagare, så har årets arrangemang varit mycket givande. 
Styrelsen vill därför rikta ett stort tack till alla de medlemmar, men också icke medlemmar, som 
på ett alldeles lysande sätt bidragit genom att delta och att vara funktionärer främst vid vår 
”Degeberga-vecka” i augusti.  
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EKONOMISK BERÄTTELSE FÖR VERKSAMHETSÅRET 2024 

 
 
SDK Södra startade 2024 med tillgångar på 50 563,57 kr på företagskontot. Under årets gång 
har klubbens inkomster varit 142 143,83 kr och utgifterna har varit 93 452,25 kr. Totalt 
redovisades en vinst på 48 601,58 kr och en utgående balans på 87 855,89 kr vid årets slut. 
 
Sommarens arrangemang i Degeberga är en starkt bidragande faktor till SDK Södras 
ekonomiska resultat och därmed goda ekonomi. Lokalområdet har dessutom få fasta kostna-
der där utgifterna för hemsida och banktjänster utgör den största delen.  
 
Styrelsens intention är att skapa en god ekonomi som kan utgöra buffert för oförutsedda 
utgifter. På så sätt kan sedan överskott gå tillbaka till medlemmarna i form av utbildningar, 
workshops och liknande arrangemang.  
 
 
 
 
 

Skulder/balans Ingående balans Förändringar Utgående balans 

  2024-01-01 2024-01-01-2024-12-31 2024-12-31 

        

Eget kapital 50 563,57 37 292,32 87 855,89 

Skulder 0,00 0,00  0,00 

Fordringar   1 100,00    

        

Summa 50 563,57 37 292,32 87 855,89 

        

  Inkomster Utgifter Utfall 

Resultat 2024 142 143,83 93 452,25 48 601,58 

    

    

Värt att notera        

Sponsring HS läger   15 000,00   

Banktjänster   603,00   

Hemsida    1 121,25   

Arbetsgivaravgifter   767,00   
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BUDGETUTFALL FÖR VERKSAMHETSÅRET 2024: 

 

Konto Budget 2024 intäkter Budget 2024 kostnader Utfall 2024 

Hemsida/PR 0,00    950,00    -1 121,25    

Aktiviteter 2 st 0,00  5 000,00    -7 295,00    

Medlemsmöte 2 st* 0,00  2 000,00    -1 418,00    

Bankkonto/Swish 0,00  600,00    -603,00    

Utställning  37 000,00 (39 420,00) 30 000,00 (22 000,00) 17 420, 00    

Läger  22 000,00 (48 735,00) 20 000,00 (41 718,00) 7 017,00    

Lydnadstävling  6 000,00 (5 400,00) 3 000,00 (4 054,00) 1 346,00    

Årsmöte* 0,00  1 000,00    -572,00    

Övrigt 1 000,00 (4 125,00) 2 000,00 (5 174,00) -1 022,00    

Kontorsmaterial 0,00  1 000,00    -1 000,00 

    

Summa 66 000,00  65 550,00   
 

*Kostnad för hyra hos annan SBK-klubb i samband med möten/aktiviteter 
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BUDGET, MÅL OCH VERKSAMHETSPLAN FÖR VERKSAMHETSÅRET 

2025 

 

 

BUDGET FÖR VERKSAMHETSÅRET 2025: 

    

Konto Budget 2025 intäkter Budget 2025 kostnader 

      

Hemsida/PR   1 500,00    

Aktiviteter 2 st   8 000,00    

Medlemsmöte 2 st*   2 000,00    

Bankkonto/Swish   650,00    

Utställning  37 000,00    30 000,00    

Läger  42 000,00    41 000,00    

Lydnadstävling  6 000,00    4 500,00    

Årsmöte*   1 000,00    

Övrigt 1 000,00    2 500,00    

Kontorsmaterial   1 000,00    

      

Summa 86 000,00    92 150,00    

 

*Kostnad för hyra hos annan SBK-klubb i samband med möten/aktiviteter 
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MÅL FÖR VERKSAMHETSÅRET 2025: 

 

- Att fortsätta med arbetet att få fler medlemmar som engagerar sig i lokalområdet både 

med arbete inom styrelsen och i samband med de arrangemang som klubben genom-

för.  

 

- Att i samband med medlemsmöten arbeta för att genomföra olika typer av aktiviteter 

där både medlemmar och de som ännu inte blivit medlemmar är välkomna. Mötena 

ska vara en naturlig träffpunkt för dobermannägare och de som är intresserade av vår 

ras. 

 

- Att under sommaren genomföra en dobermann-vecka, där det finns möjlighet att delta 

i lägerverksamhet, vid utställning, tävling och exteriörbeskrivning. 

 

- Att skapa förutsättningar för att klubbens medlemmar ska kunna genomföra MH och 

MT. Arrangemanget genomförs utifrån behovet som finns och kan ev. genomföras i 

samarbete med annan rasklubb, men målsättningen är minst ett MH och ett MT per år.   

 

 

VERKSAMHETSPLAN FÖR 2025: 

 

- Årsmöte som kommer att hållas 2025-02-16 på Lunds Brukshundklubb. I samband 

med årsmötet kommer en workshop kring lydnadsträning att genomföras. 

 

- Två medlemsmöten kommer att genomföras under året (när datum fastställts kommer 

detta att presenteras på hemsida, medlemsutskick och via huvudklubbens tidning). 

Medlemsmötena kommer att kombineras med någon form av ytterligare aktiviteter. 

 

- MH med Tollarps Brukshundklubb som samarbetspartner kommer att genomföras 

2025-05-11.  

 

- MT som samarrangemang med Tollarps Brukshundklubb kommer att genomföras 

2025-09-21.  

 

- Genomföra dobermannläger under vecka 31, 2025 i Degeberga. Lägret ska vara öppet 

för samtliga dobermannägare i landet och kommer att anpassas så att alla kan delta 

oavsett förkunskap. 

 

- Lydnadstävling omfattande samtliga klasser, 2025-08-03 i Degeberga. Tävlingen 

komma att utgöra rasmästerskap. 

 

- Officiell utställning med Vinnarutställningsstatus för dobermann och inofficiell 

utställning för samtliga raser 2025-08-02.  
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Åhus 2025-01-01 

 
 
 
 
 
…………………………………………                       ……………………………………… 
Eva Ohlin                    Sara Engdahl 
Ordförande                    Vice ordförande 
 
 
 
 
…………………………………………                       ………………………………………. 
Mia Lange                    Viktoria Ekberg 
Sekreterare                                                              Kassör  
  
 
 
 
………………………………………..                         ………………………………………. 
Carl Wetter                                                               Marie Naumann Carpenter            
Ledamot Ledamot   
     
 
 
 
……………………………………….. 
Annie Kärävä 
Suppleant 2    


